
Referat REP-møde 2024
Dansk skoleidræt kreds Østjylland

Onsdag den 13/3 kl.13.00
Ellevangskolen i Risskov

Referent: Sanne Lund Amtkjær

● Præsentationsrunde
Ole (tidligere DSØ), Karina (Fårvang skole), Mette (Fårvang skole), Michael (Fårvang skole),
Kasper (Rathlou, tidligere DSØ), Malene (Stilling skole), Mads (Stilling skole), Jens Jonathan
(Kraglund skole), Michael (Låsby skole), Casper (DSØ), Ingrid (Saksild skole), Rita (DSØ),
Joan (DSØ)

● Valg af dirigent
- Ole Skærbæk er valgt

● Valg af stemmetællere
- Ingrid og Kasper er valgt

● Optagelse af enkeltmedlemmer
- Mette (Fårvang skole), Michael (Fårvang skole), Mads (Stilling skole) er

optaget som enkelt medlemmer.
● Aflæggelse af mundtlig beretning v. Sanne Lund Amtkjær

○ Spørgsmål til den mundtlige beretning - talen er vedhæftet
- der blev stillet spørgsmål til medlem+ modellen. Alle skoler får tildelt

en kontaktperson på skolerne. Der er sendt mail ud om dette.
Skolerne får del af DSØ tilbud og tilbud fra Nyborg.

- Det blev sagt at det er dejligt, at DSØ fortsat er en bestyrelse og ikke
et udvalg

- Spørgsmål om synlighed for medlemsskoler; at de kan se, hvilke
forskelle der er mellem medlem+ og alm. medlem.

- Spørgsmål til hvorfor vi har overvejet at droppe det gratis dansetilbud;
svaret hertil er økonomi, men vi har valgt at fortsætte med et gratis
tilbud til alle skoler.

- Den mundtlige beretning er godkendt.
● Spørgsmål og kommentarer til den skriftlige beretning

- skolerne er glade for høvdingebold
- Det er stadig muligt at booke Helle og Bo, professionelle dansere.
- DGI badminton. Det er vi glade for. Forløbet skal laves i samarbejde med en

lokal klub. Vi betaler for trænere, hvis der ikke findes en lokal badmintonklub.
Det spilles som holdkampe for 3.årgang. Se evt. på Dansk skoleidræts
hjemmeside, her er godt materiale til badminton

- Vi har tilbud om judo på egen skole, kontakt Sanne Lund Amtkjær for mere
info.

- udlån kører godt. Se mere på hjemmesiden. Der er crossfitudstyr i trailer - det
kommer ikke så langt omkring, så book gerne :-)

- Husk at henvende jer til kredsen med gode ideer.
- Den skriftlige beretning er godkendt.

● Landsforeningen Dansk Skoleidræt v. Peter Hoff
- slideshow der fortæller om Dansk Skoleidræt



- Skoleidrættens hus. Det kan bookes af bestyrelsen til kurser, møder
mm.

- på dagsorden: en strategi for synlighed, fundament og styrket praktis.
Vi vil gerne ind i alle kommuner med kontakter der. DSØ har kun 35%
af alle skoler (de er et mørketal, da det rummer alle skoler, også dem
som ikke er alm. skoler, som fængsel mm.)

- Nyt skoleudspil på vej. De 45 min. fjernes. DSI arbejder på
mærkesager - krav om principper, plan for bevægelse,
bevægelsesvejleder, fornyelse af fagene. Prøven i idræt skal forblive.

- 350 aktiviteter havde kredsforeningerne tilfælles i 2023
- Ny hjemmeside om 3-4 mdr.
- Folkemødet og Idrætsmødet samt netværksdag skal vi deltage i -

synlighed
- aktivitetsdatabasen - 6000 faste brugere. Oprettelse med mail

nødvendig, gratis.
- 150.000 deltog i bevægelsesjulekalender.
- Idrætslærerens forum og kursus i prøven i idræt tilbydes.
- nyt logo - personen i bevægelse
- årsberetning er online.
- Spørgsmål: Snak om DM - holddannelsesregler skal der kigges på.

Ønsket er at man kan deltage som klasse og ikke som et hold. DSØ
har ikke DM som et varemærke, men bevægelse, fællesskab og idræt
som varemærke.

- Vi skal huske “Skoleligaen i håndbold” - her kan man deltage som
"eliteklasse" og møde andre, der deltager sådan.

● Fremlæggelse af regnskab til godkendelse v. Rita Kyhn
- vi har et overskud, som vi “tærer lidt på”
- se bilag for regnskab
- vi har fokus på udlån. Hvis udlånt materiale går i stykker ved bevidst handling,

skal skoler have regning.
- regnskab godkendes.

● Spørgsmål og kommentarer til regnskabet
- ingen spørgsmål

● Behandling af indkomne forslag
○ Ingen indkomne forslag

● Fremlæggelse og godkendelse af budget herunder fastsættelse af skolernes
kontingent

- budget godkendt
- Forslag om kontingentstigning på 2 kr, så vi havner på de 8 kr. 2025.
- Forslag er godkendt.

● Valg til bestyrelsen: Rita, Joan, Sanne og Anne Dorthe er på valg.
- Rita, Joan, Sanne og Anne Dorthe stiller gerne op igen. De er valgt.

● Valg af suppleanter: Vælges for 1 år
- Michael fra Fårvang vil gerne stille op som suppleant. Han er valgt.
- Karina fra Fårvang vil gerne være hjælper ved stævner, men ikke som

suppleant.
● Valg til revisorsuppleant: Vælges for 1 år

- Henning er på valg. Henning stiller op. Henning er valgt som revisor



- Ole stiller op som revisorsuppleant. Ole er valgt.
● Drøftelse og input til bestyrelsen

- tjekke op på medlem+
- kurser for lærere

● Fastsættelse af tid og sted for repræsentantskabsmødet 2025
- 12.marts 2025, evt. Fårvang skole eller Auning skole.

● Eventuelt

Venlig hilsen Bestyrelsen,
Dansk Skoleidræt,
Østjylland


